
Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce

Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach,

konaného dňa 26.06.2017 o 18:00 hod.

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny
Neprítomní poslanci: Otto Borik a Erika Vanková

Program:
1. Otvorenie zasadnutia   
2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
3. Plnenie predchádzajúcich uznesení 
4. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2016
5. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na druhý polrok 2017
6. Príprava obecných osláv
7. Otázky poslancov a občanov
8. Záver 

Bod 1. 
Rokovanie zastupiteľstva viedol starosta, podľa programu, ktorý schválili všetci 
prítomní poslanci. 

Bod 2. 
Boli určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice.
 
Bod 3. 
Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo schválené nasledovné 
uznesenie. 
-  Bol vypracovaný dodatok k nájomnej zmluve pre firmu Kazimír Sabadoš SKy-Net, 
s.r.o. Celková suma nájmu sa zvýšila na 85 EUR mesačne.

Bod 4.
Zo strany starostu obce bolo vysvetlené prečo pri schvaľovaní záverečného účtu 
nemáme stanovisko audítora. Tento je potrebný do konca tohto roka, ale sa už na 
ňom pracuje, nakoľko sme odovzdali všetky účtovné doklady za rok 2016, vrátane 
výročnej správy. Bolo skonštatované, že hospodárenie obce za rok 2016 môžeme 
považovať za kladné, keďže na konci tohto rozpočtového roku sme mali v peňažných
prostriedkoch nárast o 12 692,32 EUR. Znížil sa aj stav záväzkov. Dňa 19. mája 
2017 bol návrh záverečného účtu zverejnený na obecnej tabuli a internetovej stránke
obce. Zo strany občanov neboli vznesené žiadne pripomienky.
 -  pani Mgr. Soňa Filkusová – hlavná kontrolórka, pripravila stanovisko 
k záverečnému účtu, ktorý aj podrobne odôvodnila. 
-  poslanec pán Ing. Igor Gazdík, chcel odpoveď na  viacej podnetov:



1. Z akej súvahy sa vychádzalo, lebo mu nesedeli aktíva, pasíva, obežný a neobežný
majetok. 
2. Výška stavu zásob v príspevkovej organizácii.
3. Kde boli zaúčtované penále a pokuty.
4. Či výška daňových pohľadávok 1 740 EUR, bola len za rok 2016.
5. Akú výšku záväzkov máme  pri úhrade faktúr.
6. Upozornil, že dotácia pre FO Malé Zlievce nebola na obecnom zastupiteľstve 
schválená a z jeho pohľadu ani riadne zúčtovaná.
7. Zaujímal sa o výšku na nákladovej položke – cestovné.

Na všetky tieto výhrady odpovedal starosta obce a snažil sa ich podrobne vysvetliť.

Súvahu sme zaslali poslancom za konsolidovanú jednotku. Preto niektoré čísla 
zdanlivo nesedeli, lebo boli vyjadrené v súčte za obec a príspevkovú organizáciu. 
V návrhu záverečného účtu boli spracované jednotlivo. Priznal sa, že poslancom 
mohli zaslať aj osobitnú uzávierku za každý subjekt. Pokuty a penále sme za rok 
2016 nemali žiadne. Až v tomto roku sme vyplatili pokutu vo výške 350 EUR. Tá 
bude predmetom účtovania na budúci rok. Výška stavu zásob bola uvedená 
v správnej výške za celú príspevkovú organizáciu. Výška daňových pohľadávok je 
nielen za obdobie 2016, ale aj za predchádzajúce roky. Všetky faktúry máme teraz 
uhradené a v tejto oblasti nemáme žiadne podlžnosti. Dotácia pre FO bola riadne 
schválená v rozpočte vo výške 1 000 EUR. Suma 412 EUR bola aj riadne zúčtovaná.
V tomto prípade nebolo potrebné tento príspevok znovu schvaľovať na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva. V položke cestovné sme vyplatili zamestnancom cestovné 
náhrady, lebo na niektoré cesty sme boli nútení využiť ich vlastné osobné autá. 
Starostovi obce neboli v priebehu roka 2016 vyplatené žiadne cestovné náhrady. 
Obecné vozidlá dokážeme využívať len na bližšie vzdialenosti. V tejto oblasti 
budeme musieť zakúpiť novšie autá. Motorové kosačky a krovinorezy sme 
v priebehu dvoch rokov úplne vymenili.    
 
Bod 5
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na druhý polrok 2017 bol poslancom 
doručený a bol aj v zmysle zákona zverejnený. 

Bod 6.
V najbližšom období a to 1. júla sa pripravujú športové hry dospelých – futbalový 
a nohejbalový turnaj.
Dňa 5. júla pripravujeme memoriál Mariana Borika, ktorý bude spojený aj so streľbou 
zo vzduchovky.
Deň obce je naplánovaný na 15. júla so začiatkom o 15:00 hod. bohoslužbou.:  
V závere rokovania tohto bodu bol podaný návrh na ocenenie Márie Gazdíkovej a jej 
tanečného partnera Maroša Olejára obecným vyznamenaním za úspešnú 
reprezentáciu Slovenska na majstrovstvách Európy v spoločenských tancoch na 
vozíkoch.

Bod 7.
    Poslanec pán  Jozef Krnáč  sa opýtal  na zabezpečenie možností zakúpenia si 
občerstvenia v rámci dňa obce.
    Odpoveď starostu: požiadam obidvoch majiteľov prevádzok v obci, ale je na ich 
rozhodnutí či túto službu budú chcieť zabezpečiť.



  
  Poslanec pán Ing. Igor Gazdík sa pýtal na tieto záležitosti: 

1. Navrhol, či by obec nechcela zabezpečiť predaj občerstvenia počas dňa obce.
2. Na aké obdobie bol uzavretý dodatok k nájomnej zmluve na miestnosť            

I- domu, lebo on si myslel, že na obdobie 3 mesiacov.
3. Ako je zabezpečené pripojenie na internet obce po pracovnom čase.
4. Ako sme pripravený na elektronickú komunikáciu a či máme elektronickú 

pečať.
5. Podal informáciu o tom, že do konca roka bude vyhlásená výzva pre obce na 

zlepšenie pokrytia internetu.  
6. Upozornil na zarastené obecné chodníky.

Odpoveď starostu: 
Predaj občerstvenia necháme na podnikateľské subjekty, lebo riziká sú vždy vyššie 
ako prípadné benefity. Dodatok bol uzavretý na obdobie trvania nájomnej zmluvy, ale
v prípade záujmu sa môže po vzájomnej dohode meniť. Pán Kazimír Sabadoš 
využíva svoje pripojenie na internet. V priebehu mesiaca máj sme mali dve poruchy 
na našom pripojení. Elektronická komunikácia bude dosť obtiažna, ale verím, že ju 
napokon zvládneme. Už v novembri 2016 sme poslali na firmu, ktorá je zriadená na 
pomoc obciam všetky podklady, ale zatiaľ netušíme čo nás všetko čaká. 
Zverejňovanie výziev je prospešné, ale našu obec dotácie už dlho obchádzajú. Aj na 
internet sme už dávnejšie schválili dohodu o spolupráci a nič z toho nebolo. Veľké 
riziko vidíme znovu v snahe spájať obce do veľkých celkov, lebo v malých obciach by
rozvoj skončil. Burinu z chodníkov chceme odstrániť najneskôr do osláv. V tomto 
prípade nechceme využívať chemické ošetrovanie. 
Poslanec pán Peter Šuľan navrhol dokončiť kanalizáciu aj v ich časti aspoň formou 
domových čističiek odpadových vôd. 
Odpoveď starostu: 
Musíme sa pokúsiť dokončiť chodník a následne budeme pracovať na možnosti 
malých čističiek. Problém vidíme v prísnej legislatíve, ale zvážime všetky možnosti. 
Pani Mária Gazdíková upozornila na nefunkčnú lampu verejného osvetlenia pri 
kostole a chcela vedieť prečo sa nedávali rozhodnutia o vyrubení  miestnych daní 
oproti podpisu, lebo niektorí občania povedali, že nič nebudú platiť.
Odpoveď starostu: napriek upozorneniu od pána Husára som na pokazenú lampu 
zabudol. Túto závadu sa pokúsime odstrániť čím skôr. Rozhodnutia na miestne dane 
sme ešte nedoručili všetkým, nakoľko niekde muselo prísť kvôli zmenám 
k prepočtom. Pri platení miestnych daní nejde o dobrovoľný príspevok, ale o daňovú 
povinnosť.  K neplatičom budeme pristupovať v zmysle zákona o daňovom poriadku. 
Rokovanie zastupiteľstva bolo ukončené o 19:29 Hod. 

Uznesenia
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v     Malých Zlievciach, 

konaného dňa 26.06.2017 o     18:00 hod.

K bodu 2.                                                                                                           12/2017
Obecné  zastupiteľstvo  zobralo  na  vedomie  overovateľov  zápisnice  a to  pána
Ing. Igora Gazdíka a pána Jozefa Krnáča, ako aj zapisovateľku zápisnice pani Ľubicu
Ferencovú.
Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci



K bodu  4.                                                                                                          13/2017
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky
obce   Mgr. Soni Filkusovej k záverečnému účtu obce za rok 2016 bez pripomienok.
V písomnej podobe je priložené pri tejto zápisnici 
Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci

K bodu  4.                                                                                                          14/2017
Obecné  zastupiteľstvo  v zmysle  §16  ods.  10  písm.  a)  zákona  č.  583/2004  Z.z.
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, schválilo celoročné hospodárenie
obce za rok 2016 bez výhrad 
Za toto uznesenie hlasovali Jozef Krnáč a Peter Šuľan. 
Hlasovania sa zdržal- Ing. Igor Gazdík

K bodu  4.                                                                                                          15/2017
Obecné zastupiteľstvo  schválilo  použitie prebytku  rozpočtu za rok 2016 vo výške
2026,23 Eur na tvorbu rezervného fondu 
Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci

K bodu  5.                                                                                                          16/2017
Obecné zastupiteľstvo schválilo v zmysle §18f zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom
zriadení, predložený plán kontrolnej činnosti na druhý polrok 2017. Tento je priložený
pri tejto zápisnici. 
Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci

K bodu  6.                                                                                                          17/2017
Obecné  zastupiteľstvo  v zmysle  §11  ods.  4  písm.  o)  zákona  č.  369/1990  Zb.o
obecnom  zriadení,  udelilo  obecné  vyznamenanie  Márii  Gazdíkovej  a Marošovi
Olejárovi, za vzornú reprezentáciu. 
Za toto uznesenie hlasovali Jozef Krnáč a Peter Šuľan. 
Hlasovania sa zdržal- Ing. Igor Gazdík

Overovatelia:

Ing. Igor Gazdík:....................................
Jozef Krnáč:      .....................................
  
                                                                                                              Jozef Filkus
                                                                                                              starosta obce 


